

POSTAL APPLICATION

Postal application acceptance and service fee remittance is ONLY a temporary solution due to the outbreak of COVID-2019 and the various travel restrictions. This service will start from Mar 2nd to end of March 2020, or earlier depending on local circumstances. This service is optional if you are not able to hand in your application in person, due to travel restrictions.

All applicants must, in advance, contact the relevant mission for approval via:

bjsambvisa@um.dk (for Beijing applications)

shagklvisa@um.dk (for Shanghai applications)

cangklvisa@um.dk (for applications to Guangzhou, Shenyang, Jinan, Fuzhou, Hangzhou, Shenzhen and Chengdu).

The missions' written feedback must be enclosed to the application before submission.

Applicants who qualify under categories as followed may wish to send their applications by Post: **Schengen short stay visa C:** You gave your biometrics to any Schengen Consulate for a visa application on and after October 12, 2015, and your biometric data have been captured within the last 59 months.

Step 1 :

Fill in the [online application form](#) and pay the visa fee online.

Download the relevant Checklist for visa application type and prepare documents as required by the Checklist.

Step 2 :

Applicants should remit to the designated bank account the relevant postal application service fee for each application of 168RMB (service fee and the one-way Courier return of the passport included) for each passport included with the application.

Please write the applicant's name and date of birth under the additional comments section when you make the payment, either deposit or bank transfer, and send us the payment evidence with your application so that we can quickly identify your payment.

You must ensure that we receive the full and correct amount requested. Any banks charges must be taken care of at your end.

*Please be advised that if the name of the remitter is not applicant's name you should write the applicant's name and date of birth on the bank remittance record.

*Please clarify the purpose of the remittance.

Please remit your fees to the following bank account according to the Visa Application Centre:

Visa Application Centre	Bank Account information
Beijing	Name of Bank: 中国银行北京使馆区支行 Bank Account Number: 341562002494 Account Holder Name: 北京双雄对外服务公司签证代理服务中心
Shanghai	Name of Bank: 中国建设银行上海第五支行 Bank Account Number: 3105016636000000292-0011 Account Holder Name: 上海申慧因私出入境服务有限公司
Guangzhou	Name of Bank: 中国工商银行广州第二支行 Bank Account Number: 3602000519200501304 Account Holder Name: 广东中旅移民签证顾问有限公司
Shenyang	Name of Bank: 中国银行沈阳北站支行 Bank Account Number: 302556333730 Account Holder Name: 辽宁澳新咨询顾问有限公司
Jinan	Name of Bank: 中信银行济南分行营业部 Bank Account Number: 7372010182600244961 Account Holder Name: 山东意汇实业有限公司
Fuzhou	Name of Bank: 中国建设银行福州城东支行 Bank Account Number: 35050161000700000503 Account Holder Name: 福建神州因私出入境服务中心
Hangzhou	Name of Bank: 兴业银行股份有限公司杭州凤起支行 Bank Account Number: 356910100100085928 Account Holder Name: 杭州易达行商务咨询有限公司
Shenzhen	Name of Bank: 中国银行深圳分行中心区支行 Bank Account Number: 745866937687 Account Holder Name: 深圳市新国出国签证服务有限公司
Chengdu	Name of Bank: 兴业银行成都人民南路支行 Bank Account Number: 431260100100048582 Account Holder Name: 成都中恒天信出入境服务有限公司

Step 3 :

Make sure when you pack your application to be sent to the VAC it includes:

- Application Form dully filled and printed from ApplyVisa, with signature
- Receipt printed from ApplyVisa
- Completed Checklist with signature
- Supporting Documents
- Email approval for postal application from the relevant Embassy/Consulates must be printed out and enclosed in the package
- The copy of the bank remittance record
- ONE EMS Airway Bill per Passport that will be used to return passport (s), please provide the address and contact details where you would like us to send your passport back.

Step 4 :

Please send an Email to the VAC email ID to which documents have been sent, the email approval from the mission attached, the Courier tracking number, along with the bank remittance record and applicants' details so that the VAC can check the whereabouts of your application and confirm when it arrives.

Remarks: Any pending application for incomplete documents or fees will be only kept in the Visa Application Centre for 15 calendar days, otherwise it will be returned to you.

Note: Denmark Visa Application Centre takes no responsibility for loss of documents in Courier Transit.

邮寄申请

由于新型冠状病毒的爆发以及相应的限制，邮寄申请受理和手续费汇付只是暂时的解决办法，此项服务将于 2020 年 3 月 2 日起开始提供，直到 3 月底，或根据具体情况提前结束。此项服务适用于由于出行限制，无法亲自至签证中心递交申请的申请人。

所有申请人必须提前向相应使领馆获取邮件批准：

bjsambvisa@um.dk （北京申请）

shagklvisa@um.dk （上海申请）

cangklvisa@um.dk （广州、沈阳、济南、福州、杭州、深圳和成都的申请）

在寄出邮寄申请之前，必须附上相应使领馆的书面反馈。

符合下列类别的申请人可以邮寄申请：

申根短期停留签证 C： 2015 年 10 月 12 日及之后，您向申根领事馆提交了您的生物识别信息申请签证，并且您的生物识别信息是在近 59 个月之内录取的。

第一步：

填写 [在线申请表](#)，并在线支付签证费。

根据所需签证种类下载相关材料清单并按照清单准备申请签证所需要的材料。

第二步：

申请人需邮寄申请服务费 168 元/每人汇至指定银行账户。此费用已包含服务费以及返还护照的快递费。

在存款或银行转账时，附言中请注明申请人姓名及出生日期，递交申请时需提供银行付款凭证以便我们能很快辨别出您的汇款。请确保所汇款额正确无误，如产生任何手续费需本人自理。

*请注意：如汇款人姓名不是申请人，请在汇款凭证上标明申请人姓名及出生日期。

*请注明汇款用途。

根据递交签证申请中心的不同，请将您的费用汇入以下银行账户：

签证申请中心	银行账户信息
北京	银行名称：中国银行北京使馆区支行 银行账号：341562002494 收款人：北京双雄对外服务公司签证代理服务中心
上海	银行名称：中国建设银行上海第五支行 银行账号：31050166360000000292-0011 收款人：上海申慧因私出入境服务有限公司

广州	银行名称：中国工商银行广州第二支行 银行账号：3602000519200501304 收款人：广东中旅移民签证顾问有限公司
沈阳	银行名称：中国银行沈阳北站支行 银行账号：302556333730 收款人：辽宁澳新咨询顾问有限公司
济南	银行名称：中信银行济南分行营业部 银行账号：7372010182600244961 收款人：山东意汇实业有限公司
福州	银行名称：中国建设银行福州城东支行 银行账号：35050161000700000503 收款人：福建神州因私出入境服务中心
杭州	银行名称：兴业银行股份有限公司杭州凤起支行 银行账号：356910100100085928 收款人：杭州易达行商务咨询有限公司
深圳	银行名称：中国银行深圳分行中心区支行 银行账号：745866937687 收款人：深圳市新国出国签证服务有限公司
成都	银行名称：兴业银行成都人民南路支行 银行账号：431260100100048582 收款人：成都中恒天信出入境服务有限公司

第三步：

请确保邮寄申请应包括：

- 在 ApplyVisa 填妥申请表并打印，签名
- 从 ApplyVisa 打印的收据
- 填写完整的审核清单并签名
- 其他支持文件
- 相关大使馆/领事馆的邮件申请批准必须打印出来并附在包裹中
- 银行汇款凭证复印件
- 每名申请人（每本护照）需提供一份用于返还申请资料的 EMS 快递单，请提供您希望将护照寄回的地址和联系人及电话。

第四步：

申请人需发送电子邮件至签证申请材料所寄往的签证申请中心邮箱，附件附上使领馆准许邮寄申请的同意邮件、邮寄服务费的汇款凭证，正文写明寄出了什么文件、寄出快递单号，以及申请人的详细信息，以便签证申请中心追踪申请邮寄情况及确认收到邮寄申请。

请注意：任何材料及费用不全的申请在签证中心只保留 15 个工作日，否则将被退回。

请注意：如签证申请材料在快递过程中遗失，丹麦签证申请中心不承担任何责任。